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Uwaga. Jak wszyscy wiecie okres przedświąteczny to kilku, kilkunastokrotny wzrost
liczby przesyłek. Póki co nasz paczkomat jest takiej wielkości jakiej jest. Mieszkańcy
apelują do mieszkańców:

"Wyciągajcie swoje paczki w miarę możliwości szybko, aby kurier w
kolejnych podejściach mógł go zasilić maksymalną ilością nowych paczek. Zdarza się,
że paczki trafiają do paczkomatu nawet około godziny 22.00. Nie bądźcie egoistami -
bo jak nazwać osobę, której paczka leży nawet 2 dni? Nie możesz odebrać osobiście?
Poproś o to bliskiego, znajomego, sąsiada."

 

Z góry dziękuję w imieniu oczekujących na swoje przesyłki.

Marcin Żurek


